

Die Ankunft der Cornwall Schweine – *The arriving of the Large Black Pigs* eine Fotostory

09.02.2009, Schottland, Scotland

Polly Pullar sagt mit schwerem Herzen auf wiedersehen zu den Ladies.
Polly Pullar says with a crying heart good bye to the ladies



10.02.2009, Oberlaimbach in Deutschland, Germany

Der Pickup Truck fährt in unserem Hof ein.
The pickup truck is arriving on our farm.



Maik läd sie aus dem Hänger aus. Die Cornwall Schweine sehen munter aus und laufen freiwillig in den Stall.

Maik gets the Large Black pigs from the lorry. The pigs are looking fine and are walking easily into the barron.



11.02.2009, Oberlaimbach in Deutschland, Germany

Nach einer ausgiebigen Nacht kommen die Schweine auf die Weide.

Wetter: 0 °C, leicht windig, Schneeregen und viel Sonnenschein.

After a good night the pigs come to the past. Wether: 0 °C, soft windy, snowrain and a lot of sun.



Die isolierte Schutzhütte wird nur zögerlich in Anspruch genommen...
The pigs are a little bit careful with the isolated hut...



Aber nach viel überreden mit Leckerlis und einer guten Mittagspause sind schließlich alle drinnen.

But after a lot of good words and sweets and a good lunch they are all in.



Die erste Nacht in der kuscheligen Hütten kann beginnen. Die Erste von vielen...

The first night in the warm hut can begin. The first of a lot...

